
Referat EU møde d.26-10-2024 Fjelsted skov 
Kro 

Deltager: Brian, Michael og Heidi 

 
• Hvor mange penge bruges der resten af året ca.  90,000 kr.  

o Se budget er tilrettet med en reducering på 10% som er sendt til 
regnskabsfører Anita. 

• Event.  
o Det skal planlægges inden 1 august 2025 og budget godkendes, 

derefter kan EU sætte et event op for restbeløbet for alle 
eftersøger på landsplan 

o Hvordan ser det ud 2024, rest ca. 50.000kr EU forsøger at sætte 
et event op. 

o  
• Opsøgningsarbejde i alle kredse efter marts 2025 

o I første omgang er det kreds 2 og kreds 6 som får besøg af alle i 
udvalget  

o Kreds 2 mangler eftersøger og de mangler at afholde event 
▪  

o Kreds 6 mangler eftersøger og de mangler at afholde event 
▪  

o Kreds 3 mangler eftersøger på Djursland Heidi tager en snak 
Hans Tungelund  
 

• Forslag til kursusbevis.  
o Som noget nyt få alle eftersøger et bevis på at de er optaget som 

eftersøger. 
o  

• HB/regnskab skal være bedre til at informere udvalgene I forbindelse 
med budget. 

o EU har et ønske om at få al info fra HB eller regnskab i 
forbindelse med budget. 

o EU fik besked d. 17/10 og det var meget sent i forhold til hvornår 
det endelige budget skulle afleveres. 



• Efter tema aften i kreds 1 hundeloven. 
o Brian har sendt materiale herom til udvalget 
o Vi kan med fordel bede HB om at indhente en tilladelse hos skov 

og natur så vores hunde kan færdes løs på lovlig vis. tilladelsen 
skal være landsdækkende. Brian kontakter Jan. 

• Eventuelt 
o Brian får oprettet en mail til Sekretæren  

 

 

 

 

 

 

 


